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Starostka M� Praha �akovice paní Alena Samková:  Dobrý ve�er, 

dámy a pánové, dovolte mi, abych vás p�ivítala  na dnešním zasedání 

zastupitelstva M�stské �ásti Praha �akovice. Konstatuji, že na zasedání je 

p�ítomno podle prezen�ní listiny  17 zastupitel� a paní zastupitelka, která dosud 

nesložila  slib zastupitele, dohromady 18. Zasedání je tedy schopno se usnášet. 

Z dnešního jednání  se omluvila paní Bossanyiová, dosud nep�ítomen je pan 

zastupitel Páv, který hlásil   pozdní p�íchod.   

Zapisovatelkou jednání je paní Ivana Pokorná. Jako ov��ovatele zápisu 

z dnešního  jednání navrhuji pana Jaroslava Mangla  - pane Mangle, souhlasíte?  

(Ano.) A pana ing. Jelínka.   Pane  Jelínku,  souhlasíte být ov��ovatelem?  

(Ano.) D�kuji.  

Návrhovou a v tomto p�ípad� i mandátovou komisi  navrhuji ve složení 

pan dr. Vobo�il – ano, a pan Tomáš Kopecký.  D�kuji. Máte další návrhy ke 

složení t�chto dvou   komisí? Není tomu tak.  

Dávám hlasovat. Kdo je pro složení ov��ovatel�? (Hlasuje se.)  17 pro.  

 

Dále prosím, kdo je pro návrhovou a mandátovou komisi?  (Hlasuje se.)   

17 pro. Nikdo se nezdržel, nikdo nebyl proti. (Námitky.) Pardon, znova. 

Kdo je pro? 15.  

Kdo je proti? Nikdo. 

Kdo se zdržel?  Dva se zdrželi. 

Takže 15 pro, nikdo proti a dva se zdrželi.  Konstatuji, že  návrhová a  

mandátová komise  byla rovn�ž schválena. 

Návrhy usnesení prosím p�edkládejte návrhové komisi  �iteln� napsané na 

formulá�i, který je k dispozici u paní zapisovatelky. P�ihlášky k vystoupení  jak 

k jednotlivým bod�m programu, tak k následujícím ve�ejným vystoupením jsou 

pro ve�ejnost k dispozici u paní zapisovatelky.    

Zápis z minulého  zasedání byl ov��en, je vystaven a nebudou-li  k n�mu 

vzneseny p�ipomínky  b�hem jednání, bude považován za schválený.   
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Program dnešního jednání je následující:  Bod 1) Slib nového zastupitele 

M�, bodem �íslo 2 Informace z jednání rady M� od  minulého zasedání  

zastupitelstva,  bodem �íslo 3  je Úprava rozpo�tu M� pro rok 2007, bodem 

�íslo 4 Návrh rozpo�tu na rok  2008, bodem �íslo 5 Projekt Modernizace  

Mate�ské školy �akovice II., bodem �íslo 6 je Návrh na uzav�ení smlouvy o 

z�ízení v�cného b�emene s PRE distribuce, a. s.  bodem �íslo  7 je Volba 

p�edsedy kontrolního výboru a bodem �íslo 8  je bod Dotazy, p�ipomínky a 

podn�ty �len� zastupitelstva. 

Otevírám diskusi k programu dnešního zasedání. Pan Stránský se hlásí.  

 

Ing. Stránský :   Já bych doporu�il do programu  ješt� jeden bod, a to ten, 

který se týká dopisu  Ob�anského sdružení �akovice, protože stanovisko p�ípis  

Ob�anského sdružení �akovice 2007, které vypracoval Mgr. Ivan Chytil,   má 

minimáln� jednu, možná dv� zásadní  právní chyby, které  jist� …............  

(nesrozumiteln� hovo�í  mimo mikrofon.) 

 

Paní starostka: Pane zastupiteli,  prosím p�kn�,  �ekn�te, jak ten bod 

bude nazván a do kterého místa dnešního zasedání ho navrhujete za�adit. 

 

Ing. Stránský:   Tam, kam ho chcete za�adit. 

 

Paní starostka:    Ne,  prosím p�kn�, �ekn�te, jak se ten bod bude 

jmenovat … 

 

Ing. Stránský:   Bude se jmenovat upozorn�ní na zásadní právní chybu 

stanoviska p�ípisu  Ob�anského sdružení �akovice 2007 a tak dále, 

zpracovaného… 
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Paní starostka:  Po�kejte, po�kejte,  musíte mluvit pomalu, abychom si 

ten název mohli �ádn� zapsat. Prosím znovu – upozorn�ní na zásadní  … 

 

Ing. Stránský :  právní chybu,  zpochyb�ující  celý právní stanovisko 

pana Mgr. Chytila k stanovisku p�ípisu   Ob�anského sdružení �akovice 2007 – 

a tak dále ….  

 

Paní starostka:   To a tak dále tam musí být také napsáno. 

 

Ing. Stránský:   Jestli to chcete opsat celé, tak  … 

 

Paní starostka:  Já chci název toho bodu, pane Stránský, ten by m�l být 

pokud možno stru�ný.   

 

Ing. Stránský:  Tak mi tohleto sta�í takhle. A umíst�ní  - na konci -  

klidn� nechám.    

 

Paní starostka:  �ili jako bod  9? 

 

Ing. Stránský:    Jako bod 8.  

 

Paní starostka:  Jako bod 8, s tím, že bod 9 by byly Dotazy, p�ipomínky 

a podn�ty �len� zastupitelstva.  

Hlásí se n�kdo další k programu zasedání zastupitelstva? Není tomu tak. 

Budeme tedy hlasovat o za�azení bodu  Upozorn�ní na zásadní právní chyby 

zpochyb�ující celé právní stanovisko pana  Mgr. Chytila. Já se obávám, že dál 

už to nemám zachycené. Pan  místostarosta, technická.   
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 JUDr. Miroslav Krištof:  Omlouvám se, tak, jak to paní �ídící p�e�etla, 

je špatn�. Pan  Stránský tam použil: upozorn�ní zpochyb�ující celý  právní 

stanovisko, �ili ne celé právní stanovisko – pan ing. Stránský �ekl „celý“   právní 

stanovisko,  �ili prosím, aby to bylo tak, jak to navrhl pan ing. Stránský. 

 

 Paní starostka:  Ano,  myslím, že to máme zachyceno ve stenozáznamu, 

�ili  vra�me se k tomu, o �em je zde jednáno. 

Dávám hlasovat, kdo je pro za�azení tohoto bodu, jako bodu �íslo 8.  

Kdo je pro?  (Hlasuje se.) T�i. 

Kdo je proti? P�t. 

Kdo se zdržel? Zdrželo se 10.  

Dohromady je to 18. Návrh na za�azení tohoto bodu  nebyl schválen.  

 

Je nás 18, pan zastupitel Páv p�išel.  

 

Nyní budeme hlasovat o programu dnešního jednání tak,  jak byl 

p�edložen.   

Kdo je pro?   (Hlasuje se.) 17 pro. 

Kdo je proti? Jeden.  

Kdo se zdržel? Nikdo.  

 

Návrh programu dnešního jednání byl   schválen. Prosím, m�žeme 

p�istoupit k bodu �íslo  

 

1 

Slib nového zastupitele M� 

 

Paní starostka:   Já bych poprosila paní Malou, aby p�edstoupila. 
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JUDr. Miroslav Krištof:   Vzhledem k tomu, že  jsem se ujal �ízení 

sch�ze  namísto paní starostky, bych vás poprosil,  aby všichni p�ítomní  

povstali. (D�je se.)  

 

Paní starostka:  Poprosím mandátovou a návrhovou komisi, aby 

zkonstatovala, zda mandát byl ov��en. (Ano.) D�kuji.   

Nyní, prosím, slib �lena Zastupitelstva  M� Praha �akovice:     Slibuji 

v�rnost �eské republice, slibuji na svou �est a sv�domí, že svoji funkci budu 

vykonávat  sv�domit�, v zájmu hlavního m�sta Prahy a jeho ob�an�,  �ídit se 

Ústavou a zákony �eské republiky.  (Paní Malá skládá slib do rukou  paní 

starostky.)  

 

JUDr. Miroslav Krištof:    D�kuji vám všem   a vítám novou paní 

zastupitelku mezi námi.  

 

Paní starostka:  D�kuji panu místostarostovi a  m�žeme  p�istoupit 

k bodu  �íslo  

 

2 

Informace z jednání rady M�  od minulého zasedání zastupitelstva 

 

Prosím paní tajemnici. 

 

Ing. Milena Peka�ová, tajemnice ÚM� Praha �akovice:   Vážené 

dámy a pánové,  od 28. listopadu 2007, kdy se konalo poslední zasedání 

zastupitelstva, se  rada sešla na p�ti zasedáních.  P�edkládám  zastupitelstvu 

výtah n�kterých bod� jednání rady. 

Rada projednala a schválila návrhy smluv �i dodatk� ke   smlouvám 

nap�íklad návrh smlouvy  o z�ízení v�cného b�emene se spole�ností Formkov, s. 
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r. o.  na vodovodní p�ípojku na pozemcích parcelní �íslo 1482 a 1336/2 v k. ú. 

�akovice, návrh smlouvy o z�ízení v�cného b�emene se spole�ností PRE 

distribuce na kabelové vedení distribu�ní sít� l kV v rámci stavby Praha 19 

Miškovice, Na ka�ence, rozší�ení kabel� nízkého nap�tí,  návrh smlouvy o 

z�ízení v�cného  b�emene se spole�ností PRE distribuce, a. s. na  kabelové 

vedení 22 kV,  také v katastru Miškovice, návrh  smlouvy o dílo na výsadbu 

stromo�adí p�i komunikaci Za tratí v rámci  akce obnova cest a stromo�adí 

v krajin� se spole�ností Imramovský – vegeta�ní úpravy, s. r. o.,  návrh na  

ukon�ení smlouvy na údržbu  zelen� v zámeckém parku s firmou Libosad, s. r. 

o.,   návrh smlouvy o poradenské  �innosti a poskytování služeb   p�i získání 

ve�ejné podpory, tzv. norských fond� pro projekt  rekonstrukce a p�ístavby 

školky v Miškovicích. 

Rada projednala žádosti,  mimo jiné  nap�íklad  firmy Media Trade 2000, 

s. r. o.  o pronájem plotového pole  na umíst�ní sm�rové tabule v ulici Za Tratí. 

Žádost spole�nosti Impera o souhlas se zpevn�ním �ásti pozemku  parcelní �íslo 

1309/1 v k. ú. �akovice jako p�ístupové cesty k regula�ní stanici plynu na 

pozemku parcelní �íslo 1309/5,  žádost spole�nosti M plus K Development, a.s. 

o stanovisko k podn�tu na úpravu územního plánu hl. m. Prahy na pozemcích 

jižn� od nové zástavby U Zámeckého parku,  žádost  spole�nosti RH–architekti ,   

 s. r. o., v zastoupení  investora Golden Spires,  s. r. o, o stanovisko k návrhu 

ve�ejného vybavení v rámci akce Rezidence �akovice, ohrani�ené ulicemi 

Vážská, Dyjská a Ke Stadionu,  žádost  spole�nosti Impera, s. r. o. o vyjád�ení 

k projektové dokumentaci pro územní �ízení stavby Polyfunk�ní   d�m 

v �akovicích v ulici Vážská,  žádost spole�nosti  Expoinvest, s. r. o. o 

stanovisko k  projektové dokumentaci  pro územní �ízení stavby  Obytný areál   

Za panskou stodolou, žádost spole�nosti Zavos, s. r. o.  stanovisko  

k dokumentaci pro územní �ízení stavby �. 3119 TV �akovice, etapa 0008  

komunikace  �akovice, ulice Otavská a  žádosti n�kolika soukromých 

stavebník� o souhlas s p�ipojením pozemku ke komunikaci. 
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 Rada schválila n�kolik návrh�    bytové komise  k p�id�lení volných byt� 

a   navrhovanou  vým�nu byt�, návrh na novelu  provozního �ádu ve�ejného 

h�išt� v Jizerské ulici, umíst�ní   distribu�ních a koncových  bod� v M� pro 

realizaci projektu Bezdrátová Praha podle aktualizovaného zám�ru  Magistrátu  

hlavního  m�sta a   také schválila zajišt�ní  ubytování a  p�ísp�vek na pohošt�ní 

delegace m�sta Urbania v Itálii.  

Rada vyhodnotila výb�rové  �ízení na prodej souboru nemovitostí objekt 

Otavská 29  a pozemk� parcelní �íslo   12 a 13, vše v k. ú. �akovice, 

konstatovala, že podané nabídky nespl�ují  stanovené podmínky, a proto 

výb�rové  �ízení zrušila. 

Podrobné zápisy z 32.  až  35. zasedání  dostali všichni do  svých 

schránek, jsou k dispozici na ú�ad� a na webových stránkách M�. Zápis z 36. 

zasedání, které se konalo toto pond�lí,  nebyl dosud vyhotoven.  

Navrhuji usnesení: Zastupitelstvo  M� Praha �akovice  bere na v�domí 

zprávu o  �innosti Rady M� Praha �akovice v období mezi 6. a 7. zasedáním 

zastupitelstva, to je v dob� od 29. 11. 2007 do 6. 2. 2008. D�kuji.  

 

Paní starostka:   D�kuji paní tajemnici. Otevírám diskusi k tomuto bodu. 

Pan Stránský se hlásí, prosím.  Pane Stránský, prosím, kdybyste hovo�il na  

mikrofon, paní stenografka  vás špatn� slyší a je špatn� rozum�t, kdybyste si to 

upravil tak, abyste mluvil do mikrofonu. D�kuji. 

 

Ing. Stránský:   Už m� slyšíte lépe? Já na to mám t�i minuty, už jsem 

�íkal,  budu  velice rychlý,  je to na vás, abyste  to rychle zapsala. Tady je v tom 

programu -  ing. Šváb regula�ní    plán �akovice západ, dopravní �ešení.  Potom 

je tady napsáno, že n�jak  rada preferuje n�jakou variantu  a). Kde se s tím 

m�žeme seznámit, pro� s tím  seznámeni nejsme.    To je jedna otázka. 

Druhá otázka  - návrh smlouvy o propagaci Pražská teplárenská, výsadba 

stromo�adí,  - tohleto, jak je to tady podáno – opravdu k té inzerci,     smrdí 
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da�ovou  nekorektnosti p�i nejmenším. Tady tohlento, budu rychlý, budu se 

snažit,  stejný bod, jako byl k tamtomu panu Švábovi, ing. Tichý prezentace 

projektu OS  �akovický park,  zase by m� zajímalo, co bylo prezentováno.  Pro� 

o tom zastupitelstvo  není informováno? Nové internetové  stránky -  docela by 

m� zajímalo, kolik ty nové internetové stránky budou stát, protože  zase   

v tomhle se pohybuju, dovedu odhadnout, jestli je to korektní. 33. zasedání  - 

návrh smlouvy o dílo, Imramovský, vegeta�ní úpravy,  zase by m� zajímala cena 

a v�bec si nejsem jistý, p�iznám se, d�lal jsem to dneska odpoledne, jsem docela 

zaneprázdn�ný �lov�k, takže jsem to nebyl schopen zkoordinovat s ostatní 

legislativou -  tyto návrhy v kompetenci zastupitelstva. Stejn� tak k bodu 4.2  

bych si vyžadoval to, aby o  tom, který že    z t�ch firem bude zvoleno, 

rozhodovalo zastupitelstvo a nikdy nikoliv rada. Jinak si musím vzpomenout na 

nejmenovaného šéfa … (nesroz.),  s kterým jsem popil mnohé pivo,  který tu  

te� n�jak zmínil o n�jakém korup�ním prost�edí.  

Potom obnova akce stromo�adí -   já jsem si to  tam prošel a ty hrušky 

jsou krásné.  Prosím vás, nekácejte je. To je tohleto. Potom návrh na novou  

provozovnu  - �ádu ve�ejného h�išt� – Jizerská.   Já tam s malým dít�tem 

chodím,  kdysi jsem napsal stížnost na to, že jsou tam  vajgly, cigarety, chlast a 

tak dále. Policajt  mi napsal, že tam    není zakázáno kou�iti, by� je tam jasný 

piktogram zákaz kou�ení. Takže prosím, doufám, že toto tam bude a že policajt 

potom takhle nesmysln� nebude psáti, na které já už potom  nemám sílu ani 

odpovídat.  A hlavn� mi to posílá paní starostka, která se k tomu ani nevyjád�í. 

	íkám, ten piktogram je.  

Potom ješt�  dále – zase bohužel, já jsem hnidopich, zápis z 35. zasedání – 

zase je formáln� zcela špatnej,  máte tam dvakrát bod 4.4 na 4. stran�, není tam 

4.4., 4.5,  pak je tam dvakrát  4.4, minule tam  odkaz na bod 4.4,  takže nevím, 

na který bod odkazuje,   takže zcela špatný.  Mne by zajímalo, jestli   si 

uv�domujete, jaká chyba byla – jaká chyba byla  tam v tom,  v odpov�di  
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ob�anskému sdružení �akovice.  Myslím,  že si to uv�domuji bohužel jediný já,  

sm�la. D�kuji.  
 

 

(Poznámka stenografky: Je zapsáno  pokud  možno p�esn�, jak bylo p�edneseno  i s tím, že místy bylo 

vyjád�ení z místa stenografky   špatn� srozumitelné, n�která slova splynula. Toto platí pro všechna 

vystoupení  �e�níka.)   

 

 

Paní starostka:  Další, kdo se hlásí do diskuse?  Není tomu tak, já bych 

poprosila paní tajemnici, jestli  by se mohla k tomuto krátce asi vyjád�it. 

 

Ing. Milena Peka�ová:   Ten poslední bod, na který jste upozornil na 4.4, 

máte pravdu, já o tom vím, bude to spraveno opravou písa�ské chyby. 

K ostatním mohu �íct pouze, pokud máte zájem cokoliv z toho vid�t, máte  jako 

zastupitel právo a �ekla bych i p�ímo povinnost, p�ijít se podívat na  dot�ené 

materiály, na ty projekty. (Výk�iky pana Stránského z místa: Máte povinnost nás 

informovat…/ není možno p�esn� zapsat/.) Vy jste informováni  tímto zápisem 

z rady a pokud chce n�který zastupitel – a n�kte�í to d�lají -  se podrobn� 

informovat, tak  dokumentace je na ú�ad�, smlouvy jsou na ú�ad�. Všechno máte 

k dispozici. Já nevím, jakým jiným zp�sobem bychom vás m�li informovat, 

když  si ten projekt chcete prohlédnout, tak se na n�j musíte p�ijít podívat. Já 

nejsem schopna…   (Neustálé výk�iky pana Stránského)  

 

Paní starostka: Pane Stránský, bu�te tak hodný… Pane Stránský, 

neporušujte jednací �ád – pokud nemáte slovo.  Mluvte, prosím p�kn�,  vždy,  

pouze pokud máte slovo.   Paní tajemnice pokra�uje. 

 

Ing. Milena Peka�ová:   Co se tý�e nap�íklad p�ímo   regula�ního plánu 

�akovice západ, ten byl ve�ejnosti zp�ístupn�n, byli o tom informováni ob�ané, 
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bylo se jich tam mnoho podívat. Krom� toho byl  ve�ejn� projednáván i na 

magistrátu,  takže bylo to zve�ejn�no jednak na desce, jednak jsme  to t�m 

dot�eným lidem v té  oblasti házeli dokonce  p�ímo  do schránek, takže 

konkrétn�  ten  regula�ní plán -  ten, kdo m�l zájem -  skute�n� se p�išlo podívat 

mnoho ob�an�. Jinak nevím, co  bych k tomu �ekla dál.  (Výk�iky pana 

Stránského.) 

 

Paní starostka:  D�kuji paní  tajemnici. Další diskusní p�ísp�vek nebyl, 

budeme hlasovat o návrhu usnesení tak, jak byl p�edložen.  

Kdo je pro?  (Hlasuje se.) 18 pro. 

Kdo je proti? Jeden. 

Návrh usnesení byl schválen.  

 

Já bych nyní p�edala �ízení panu místostarostovi, protože  za paní radní 

Bossanyiovou budu p�edkládat body já. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Já prosím paní starostku, aby p�edstoupila 

p�ed zastupitelstvo a p�ednesla materiál.  

 

3 

Úprava  rozpo�tu M� Praha �akovice na rok 2007 

 

Paní starostka: Bodem �íslo 3  dnešního zasedání  zastupitelstva je 

Návrh na úpravu  rozpo�tu  uplynulého roku 2007, kdy se jedná o �erpání 

z rozpo�tu z fondu rezerv ve výši 550.000, a to vzhledem k tomu, že b�hem roku 

vzrostly ceny služeb, nebylo možno  ušet�it �ástku z b�žného provozu a musela 

být tímto dorovnána zvýšená cena rekonstrukce par�íku p�ed zámkem,  kdy 

v p�vodním rozpo�tu bylo zastupitelstvem schváleno �erpání ve výši 600.000, 

ve finále to �erpání bylo o 550.000 vyšší, vychází to 1 214 081,53 K�. To jsme 
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museli dát na tuto fontánu,  nicmén� ješt�  podle informací vedoucí finan�ního 

odboru �ást t�chto pen�z, ten  zbytek musel být rozpušt�n na vyrovnání r�zných 

náklad� na energie, �ili celkem se navrhuje k p�evodu z fondu rozpo�tové 

rezervy 550.000 na investice podle tabulky �íslo 1. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:   D�kuji p�edkladatelce. Otevírám diskusi. Kdo 

se hlásí do diskuse k tomuto bodu? Pan ing. Jelínek, prosím.    

 

Ing. Jelínek:   Vážená paní starostko, vážení kolegové, vážení 

spoluob�ané. Cht�l bych se zeptat, jaká byla celková cena za par�ík v�etn� 

fontány p�ed zámkem. D�kuji. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:     D�kuji panu ing. Jelínkovi. Kdo další se hlásí 

do diskuse? Pan ing. Stránský, prosím, p�edstupte. 

 

Ing. Stránský :    Jelikož jsem bordelá�,  tak te� nem�žu ten sv�j papír 

s t�ma  poznámkama najít, já doufám, že si to dob�e pamatuju. Já jsem cht�l �íci,  

jestliže n�co má stát p�l milionu nebo 600.000 a potom to stojí dvojnásobek, tak 

já nevím, já kdybych si n�co dával  takhle zadat od n�jaké firmy, tak ji potom 

ženu svinským krokem. A hlavn� �íkám, že ta automatizace za 600.000, nebo  za 

550.000, to už je jedno -  vím, kolik stojí automatizace vodárny, ta se mi 

absolutn�, absolutn� nezdá. A docela rád bych ji vid�l a hlavn� �íkám, že je to 

ošklivé.  A zajímalo by m�, tam byla zmín�na  firma Gis  nebo n�co takovýho,  

cože to je za firmu,  která to z toho  PKD, nebo jak se to tam jmenuje, bude 

refundovat, abych se správn� vyjád�il, možná se te� ne správn� vyjad�uju.  

Takže by m� jímalo, pro� ta automatizace stála 550.000, když vím, kolik stojí 

automatizace pr�m�rné vodárny. D�kuji. 
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JUDr. Miroslav Krištof:   D�kuji panu ing. Stránskému. Další  se hlásí 

do diskuse n�kdo? Nehlásí. Prosím p�edkladatelku, aby shrnula diskusi a 

p�ípadn� odpov�d�la na dotazy p�edložené  zastupiteli. 

 

Paní starostka:   Já se pokusím zodpov�d�t dotazy. První pan ing. Jelínek   

- celková cena rekonstrukce par�íku, investi�ní i neinvesti�ní náklady, to 

znamená jak stavba, tak technologie, v�etn� projektu, inženýrského dozoru stála 

4 282 226,53 K�. Z toho  3 miliony byla dotace z rozpo�tu hl. m. Prahy. Ten 

zmín�ný  1 282 226,53 byl zaplacen z rozpo�tu M� Praha �akovice.  

Nyní k té cen� vodárny,  já se pokusím to zde najít. Up�ímn�  �e�eno, není 

to jenom vodárna, je to �erpadlo  v�etn� úpravy vody, protože tam používáme  

vodu studni�ní, abychom  pro fontánu, která je veskrze okrasným prvkem, 

nepoužívali pitnou vodu,  to bych považovala za pom�rn� dost velké barbarství. 

P�ekvapiv� úprava studni�ní vody   a její �erpání a v�bec celý ten kolob�h není 

nikterak lacinou záležitostí. P�vodní odhad  dle nabídky firmy,  která byla  

generálním dodavatelem, byl jeden milion korun, je to skute�n� odhad, protože 

dosud nebyl k dispozici  p�esný projekt na tuto technologickou �ást, vzhledem 

k tomu, že technologickou �ást dodávala firma vlastn� až v pr�b�hu stavby, kdy 

se  teprve zjiš�ovalo, z jaké hloubky se to bude �erpat a podobné  technické v�ci. 

Nejsem technik, nemohu vám to p�esn�  osv�tlit, takže se  kone�ná cena 

nakonec  p�iblížila, nebo kone�ná cena té fontány  byla jiná -  nemohu to te� 

najít. Nicmén�, pane inženýre, pokud byste m�l zájem,  tak konkrétní investi�ní 

náklady v�etn� všech  faktur a smluv o dílo jsou k dispozici na finan�ní ú�tárn�, 

jako zastupiteli vám  je samoz�ejm� kdykoliv na vaše  požádání zp�ístupníme. 

To je asi tak všechno, co vám k tomu  v tuto chvíli mohu �íci. Já se te� podívám, 

jestli se  mi poda�í najít tu  technologii samotnou.   

Já se obávám, že to te� skute�n� -  už vidím,  vydržte – už to vidím.   

Technologická - šestka - celkov� stála – už jsem se k tomu dopracovala -  

celkov� stála fontána, a to nejen technologie, ale v�etn� stavby, to znamená 
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betonové lože, izolace, kameny a tak dále, v�etn� prací  1 546 347,10 K�, bez 

dan�,  hrubý odhad byl milion korun. Je to vyšší, já to nezpochyb�uji, nicmén� 

p�vodn� byla cena za technologii jeden milion skute�nost,  technologie  805 890 

K�. �ili pokud bychom brali fontánu jenom   technologii  to je 805  tisíc, 

nicmén� samotná technologie  bez t�ch zemních  prací stavebních  by nám asi 

nebyla moc platná, �ili celková cena za fontánu, za tu stavbu jako takovou  je 

1 546 347 K�.   

 

JUDr.  Miroslav Krištof:  D�kuji paní p�edkladatelce, diskusi kon�ím a 

ptám se… (Pan Stránský  p�ipomínka z místa: Jako �len zastupitelstva  mohu 

vystoupit dvakrát.) 

 

 Pokud nebyla ukon�ena diskuse,  na záv�r diskusi vystupuje p�edkladatel. 

Pane inženýre, vy jste mohl – já myslím, že vám paní starostka jako 

p�edkladatelka odpov�d�la. Diskusi kon�ím a ptám se, …(stálé výk�iky pana 

Stránského z místa.)  Pane inženýre, jako zastupitel máte právo se dostavit na 

ú�ad M� a tam vám veškeré doklady budou p�edloženy, abyste si je mohl 

v klidu prostudovat a nestudovat je na zastupitelstvu M�. (Opakují se  výk�iky 

pana Stránského.)  

Opakuji, že diskusi kon�ím (neustálé výk�iky pana Stránského) a ptám se 

návrhové komise,  zda n�kdo p�edložil n�jaký návrh dopl�ujícího nebo  

zm�n�ného usnesení.  Nep�edložil. D�kuji.  

Dávám tedy hlasovat  o usnesení tak, jak bylo navrženo:  Zastupitelstvo 

M� Praha �akovice  schvaluje úpravu rozpo�tu hlavní �innost pro rok 2007 

uvedenou v tabulce �íslo 1 materiálu.   

Prosím, kdo je pro? (Hlasuje se.)  14 pro. D�kuji. 

Kdo je proti? Dva. 

Kdo se zdržel hlasování? T�i.  D�kuji.  
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Usnesení bylo schváleno a m�žeme p�ikro�it k dalšímu bodu, a tím je 

 

4 

Návrh rozpo�tu M� Praha �akovice na rok 2008 

 

Prosím p�edkladatelku paní starostku Samkovou.  

 

Paní starostka:  Dámy a pánové, bodem dalším je Návrh  rozpo�tu  M� 

Praha �akovice pro rok 2008.  Hned v úvodu  si dovolím upozornit na 

skute�nost, že se nám vloudila chyba do p�íjmové �ásti, a to l. �ádek správní 

poplatky v p�íjmové �ásti - místo 90.000, které jste dostali v materiálech, má být 

900.000. Takto byl i rozpo�et vyv�šen a takto je  projednáván. Nicmén� první 

úpravou, kterou zárove� v tomto bod� budu navrhovat, je    navýšení rozpo�tu a 

schválení rozpo�tu v rámci p�íjm� vyšší o 810.000, �ili  o tuto �ástku – o rozdíl 

t�chto dvou �ástek. Jinak rozpo�et  byl projednán radou, finan�ním výborem, 

�ádn� v souladu se zákonem vyv�šen. 

Usnesení, které jste dostali   k dispozici, p�edkládá jednak schválení 

rozpo�tu hlavní �innosti, schválení rozpo�tu vedlejší hospodá�ské �innosti,   

zmocn�ní rady k  provád�ní p�íslušných  rozpo�tových opat�ení v p�ípad� 

získání dotací z rozpo�tu hlavního m�sta Prahy. Dále navrhujeme schválit 

neinvesti�ní p�ísp�vek ve vši 50.000 pro farnost p�i kostele sv. Remigia v Praze 

�akovicích na restaurátorskou opravu sochy p�ed kostelem sv. Remigia a 50.000 

�ímsko katolické farnosti Praha T�eboradice  na elektrické  ozvu�ení zvonu 

kostela. Dále  schvalujeme  poskytnutí  neinvesti�ní dotace ve výši  90.000 na 

údržbu, nákup ochranných a technických prost�edk�  a celoro�ní provoz Sboru 

dobrovolných hasi�� Miškovice a dále na úpravu garážového stání  techniky.   

D�vodovou zprávu jste všichni obdrželi, tam je rozbor jednotlivých 

položek rozpo�tu, jak ve výdajové tak v p�íjmové �ásti a dále je p�ílohou 

tabulka, ve které je navrženo rozd�lení dotací  jednotlivým aktivním  
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organizacím jak kulturním, sportovním, p�ípadn� spole�enským, které  na území  

M� Praha �akovice fungují.   

Prosím, budu mít hned návrh na usnesení zastupitelstva, kdy jako první 

bod bych  prosila  hlasovat o návrhu, že zastupitelstvo M� Praha  �akovice  

schvaluje navýšení rozpo�tu správní poplatky v p�íjmové �ásti návrhu rozpo�tu 

o 810.000 K�, na celkovou navrhovanou �ástku 900.000.  

 

JUDr. Miroslav Krištof:   D�kuji paní p�edkladatelce a  otevírám 

diskusi. Kdo se, prosím, hlásí do diskuse? (Pan Stránský  - dotaz z místa. ) 

Projednáváme   bod rozpo�et, pane inženýre. �ili pokud máte  p�ipomínku nebo 

n�jakou diskusi k tomuto bodu, pak prosím, máte slovo.  

 

Ing. Stránský:   Omlouvám se za moji  blbost, ale   nejsem tolika 

chápavý, tady je  pan doktor Krištof, aby  to vysv�tlil.  Takže mne by zajímalo – 

schvalujeme rozpo�et hlavní �innosti, ú�elové dary na po�ízení nové mate�ské 

školy. Jak jsem pochopil, je to  z t�ch norských grant�. Pamatuji si, jak asi  

n�kdy  p�ed p�l rokem, t�i �tvrt� rokem  paní starostka mi �íkala, kolik že 

investo�i  t�ch r�zných  investi�ních  výstaveb tady a tak dále, dají  do rozpo�tu 

obce, aby zde  mohly  být vystaveny d�tská h�išt�,  školky a tak dále, takže se 

ptám, jestli krom� norských fond�  ješt� n�co tady  na tu mate�skou školku 

p�jde. Jinak potom doufám, že zastupitelstvu nebude líné a bude sem chodit 

pravideln�, a  to �ast�ji než jednou za t�i m�síce a nepovolí a  nezplnomocní 

radu M�  Praha �akovice, aby v p�ípad� ú�elových dotací z rozpo�tu hl. m. 

Prahy provedla p�íslušné rozpo�tové opat�ení bez v�domí zastupitelstva a aby 

zastupitelstvo jenom   toto  schválilo tak, jak tady  bylo  nazna�eno. Zdá se mi 

potom v rozpo�tu, že starousedlíci jsou ob�ané t�etí kategorie,  druhý, t�etí 

kategorie, všechno  se dává do t�ch oblastí, kde jsou te� nové výstavby. Já mám 

ko�árek s malým dít�tem  p�lro�ním, už jsem to �íkal p�ed �ty�mi lety, kdy jsem 

m�l první dít�, tady s ko�árkem, to jsou terénní b�hy, nem�žete projít po 
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chodníku a tak dále,  není tady jediný  chodník opravený ve staré zástavb�. Je mi 

jasné, že mi bude zase �íkáno, že se to opraví až po tom, až bude to a to. Prosím 

vás, nebudu te� impertinentní,  já nebudu si nic dovolovat, ale jenom �eknu 

zkuste od n�koho si p�j�it ko�árek a projít se tady po �akovicích.   

Potom  rozpo�tová opat�ení  - k  tomu opravdu dávám   - uvažte, uvažte, 

jestli to není  v rozporu se zákonem o zadávání ve�ejných zakázek, znovu �íkám, 

jsem se pozastavil nad bodem 6121, zastávky autobus�, kdy bude z�ízena  

zastávka MHD  v ulici Oderská a  U sokolovny, Ke stadionu. Pana Vintišku  

mladšího považuji   za jednoho z mén�  - za jednoho z t�ch slušn�jších  a 

schopn�jších    - já jsem tenkrát  navrhoval, že mu �eknu variantu, jak by šla 

smy�kou vést ta doprava kolem Kysucké ulice a tak dále, a te� tvrdím, já jsem 

si to spo�ítal, odkrokoval a tak dále, autobusy by ušet�ily – ušet�ily, znovu 

zd�raz�uji, kilometry   i �asy, pokud by bylo Stránského vyslyšeno, ale Stránský 

nemá být vyslyšen.   

     

Te� dále - p�íjmy, rozpo�et. Absolutn� jsem zde nenašel kolonku, kde je 

�e�eno, kolik bylo dáno  nebo kolik bylo utrženo za  inzerci v �asopise 

�akovický  -   U nás v �akovicích – a stejn� tak, �íkám znovu,    se v tom 

vyznám,  tak jsem se t�šil,  jak se do�tu, kolik stojí plátek U nás v �akovicích,  

pokud možno rozklí�ováno na… 

 

JUDR. Miroslav Krištof:   Pane inženýre,   promi�te, že vám ská�u do 

�e�i.  Vybíráte si další t�i minuty.  

 

Ing. Stránský:   Dob�e, já si to vyberu, znova �íkám, že  si p�e�tu jednací 

�ád zastupitelstva.  Já si myslím, že tohleto skon�í. Jo a ješt� m� zaujalo, že když 

byla n�kde proškrtnutá kolonka, tak to bylo u SK   T�eboradice. Já nevím, jestli 

tam ty položky byly oprávn�ný, ale zdá se mi,  že když tam byly položky u SK 

T�eboradice vyškrtány a vzhledem k tomu, že vím, jaké iniciativy  T�eboradice 
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v��i zastupitelstvu – v��i rad� �akovic iniciuje, tak si myslím,  že je to 

symptomatické. D�kuju. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Já d�kuji diskutujícímu panu ing. Stránskému. 

Jenom se zeptám, z toho diskusního p�ísp�vku, který jste tady   p�ednesl, budete 

navrhovat n�jaké usnesení?  (Ing. Stránský z místa: Je to marné. Nebudu nic.)  

Nebudete navrhovat. D�kuji. (Výk�iky pana Stránského z místa.) Hlásí se 

n�kdo další od  diskuse?  Pan ing. Jelínek. Prosím, pane inženýre.   

 

Ing. Jelínek:   Já bych se cht�l zeptat na položku 6171 z výdaj� rozpo�tu 

2008. V pr�b�hu let dochází k soustavnému  navyšování a te� je to zase oproti 

RS 2007 navýšeno tém�� o dva miliony. Pro�? D�kuji.  

 

JUDr. Miroslav Krištof:   D�kuji panu ing. Jelínkovi.  Hlásí se ješt� 

n�kdo prosím,  do diskuse? Nehlásí. Uzavírám diskusi a prosím p�edkladatelku, 

aby odpov�d�la na dotazy a znovu nám �ekla, o �em budeme hlasovat.  

 

Paní starostka:    Vezmu to popo�ad�. Nejd�íve   vás, pane Stránský, 

vyvedu z omylu  - p�íjmy v rozpo�tu nejsou z norských  fond�.  Já nemohu v 

 návrhu rozpo�tu  p�edjímat,   že obdržíme n�jakou dotaci. Jestli jste  �etl 

materiály do dnešního zastupitelstva, tak jste jist� vid�l, že teprve toto 

zastupitelstvo bude rozhodovat  o tom, zda požádáme o dotaci z norských fond�.   

To znamená, že není možné v tuto chvíli  ji  navrhovat. To, co je z rozpo�tových 

rezerv a to krytí, je skute�nost, kterou jsme obdrželi od t�ch investor�.  Peníze 

leží na ú�tu, leží na ú�elovém ú�tu, jsou tam bezpe�n� hájeny tak, aby se z toho 

mohla doplatit  Mate�ská školka �akovice III,  to je n�co jiného než Mate�ská 

školka �akovice II, na kterou budeme žádat o dotaci z norských fond�. To jsou 

dv� naprosto odlišné budovy. Mate�ská školka �akovice III je dosud neexistující 
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subjekt, existující právn�, nicmén�  dosud není postavená, kolaudace se plánuje 

n�kdy v dubnu letošního roku.  Stojí, staví se naproti obytnému souboru  

U Zámeckého parku. Toto zastupitelstvo schvalovalo její po�ízení.  Na to 

po�ízení jsme  v lo�ském rozpo�tu dostali dotaci z rozpo�tu hl. m. Prahy 17 

milion� korun. Toto zastupitelstvo schvalovalo p�ijetí této dotace. Doporu�uji, 

abyste si vždy uv�domili, o �em  vlastn� hlasujete a  zp�tn� si  vedli n�jakou 

evidenci. Takže to je jen na úvod.  Norské fondy skute�n� v tomto rozpo�tu 

nejsou.   

Rozpo�tová opat�ení – rozpo�tová opat�ení rady jsou ú�etní položka tak, 

aby ve finan�ním odboru   v dob� mezi jednotlivými zastupitelstvy, pokud  

p�ijdou peníze na ú�et z rozpo�tu hlavního m�sta Prahy, mohli tyto peníze 

ú�etn� p�ijmout. Samoz�ejm�, že samotné p�ijetí té dotace je výlu�ným právem 

zastupitelstva.  A  pokud   zastupitelstvo neschválí  p�ijetí dotace z rozpo�tu hl. 

m. Prahy, no tak tam ty peníze zase vrátíme. Rozpo�tová opat�ení jsou ur�ité 

operace, kdy ú�tárna pot�ebuje mít souhlas n�jakého orgánu M� k tomu, aby ty 

peníze mohla ú�etn� p�ijmout, aby je mohla vykázat v ú�etní uzáv�rce a aby 

následn� potom mohla doložit  k této ú�etní operaci  schválení zastupitelstvem,  

 p�ípadn�  odmítnutí a poslání pen�z zp�t.  I to je možné.  

 Nová výstavba - nová výstavba platí. Nová výstavba platí své 

komunikace. Pane inženýre, vy�íkáte, že se dávají peníze do nových obytných  

soubor�. Ano,  ty peníze tam dávají ti lidé, kte�í si tam ty byty kupují. M� do 

takto nov� vznikajících �tvrtí nedává ani korunu. Naopak, od t�chto nov� 

vznikajících �tvrtí my inkasujeme peníze   práv� na rozvoj m�stské �ásti, práv� 

na po�ízení mate�ské školky a mimo jiné i na spoluú�ast p�i financování 

rekonstrukce MŠ �akovice II v Miškovicích.  I tam jsme získali finan�ní 

prost�edky z dar� investor�, kte�í v Miškovicích staví.  Takže to, že tam ti lidé 

mají nové chodníky -  oni si je zaplatili.  Vám to bude platit obec. (Výk�iky pana 

Stránského z místa.) 
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 JUDr. Miroslav Krištof:   Pane inženýre, neskákejte paní starostce do 

�e�i, nemáte slovo. 

  

 Paní starostka:   Nové zastávky v �akovicích jsou v plánu.  Dopravní 

komise vyhodnotila jejich pot�ebnost práv� s tím,  že se nám pomalu ale jist� 

sm�ry p�íchodu k autobus�m a vlastn� i  rozvržení obyvatelstva bude pomalu 

m�nit, proto chceme v Oderské ulici vystav�t zastávku MHD, protože tam 

p�ibudou další noví obyvatelé, budou se tam stav�t nové domy. A tím se i 

odleh�í     ulici Vojá�kova, kde je dneska zastávka autobusu. Je tam zastávka 

autobusu pod okny lidí, kte�í tam bydlí a nejsou z toho nijak zvláš� nadšeni,  �ili 

ti budou velice  rádi, pokud tam �ást autobus� nebude mít kone�nou a  budou 

jen projížd�t. Zastávka  autobus� u nádraží bude  nácestná.  Peníze, které do 

toho budou vloženy, budou jenom ku prosp�chu m�stské hromadné dopravy.   

 P�íjmy – kolik bylo utrženo v roce 2007  - pane inženýre, to se ptejte, až 

budeme projednávat záv�re�ný ú�et roku 2007, to bude n�kdy v kv�tnu, 

pop�ípad� v �ervnu, na konci �ervna, do konce �ervna to musíme mít schváleno. 

�ili   tuto otázku si schovejte na toto zasedání zastupitelstva. 

A pro� bylo SK T�eboradice škrtnuto z jejich požadavku –  bohužel, 

požadavky neodpovídají  realit�,  mimochodem škrtalo se všude.  Žádný z t�ch  

subjekt�, které si dávaly požadavky po p�ípad� na investice, nebyl uspokojen  

pln�, snad s výjimkou  zdravotn� postižených, kte�í mají  standardn� stále stejné 

požadavky za stále p�ibližn�  stejné ceny, které se odlišují akorát  v p�ípad� 

zvyšování ceny pohonných hmot, protože to mají zásadn� vždy  na výlety na 

n�které p�edem ur�ené místo - jestli to chcete zpochyb�ovat, nevím.    

Jinak žádný z t�ch uchaze��  rozhodn� nebyl uspokojen v plné výši. 

N�kte�í nedostali v�bec nic. A požadavky SK T�eboradice za 334.000 jsou 

pom�rn� vysoké, myslím si, že  jsou nejvyšší ze všech žadatel�, takže  to, že jim 

bylo poškrtáno víc než jiným, to se odvíjí od toho, že m�li vyšší požadavky.  My 

jednáme se všemi spravedliv� a nedovedu si p�edstavit,  že by se jakýmkoliv 
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zp�sobem mohly do tohoto rozpo�tu  promítnout p�ípadné neshody s n�kterými 

ob�any této M�. Nicmén�, to je z mé strany všechno,  prosím tedy, abychom… 

(Výk�iky pana Stránského z místa.) 

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Pane Stránský,  diskuse byla ukon�ena. 

Prosím, dodržujte jednací �ád a bu�te zticha.  (Další výk�iky pana Stránského.)  

 

Paní starostka:    Já zopakuji, co pan  Stránský �íká bez mikrofonu. Pan 

Stránský �íká, že  mu  nebylo odpov�zeno na to, kolik    stál �asopis U nás v 

�akovicích. Já jsem mu p�ed  30 vte�inami �ekla, aby si tuto otázku  schoval  na 

zasedání  zastupitelstva, které bude…  (Výk�iky pana Stránského.) 

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Pane Stránský,  prosím, dodržujte  jednací �ád. 

 

Paní starostka:   … projednávat záv�re�ný ú�et M�. Pane Stránský,  

bu�te tak laskav, poslouchejte m�. Dvakrát jsem vám to zopakovala.  

Takže tím bychom mohli   uzav�ít diskusi,   lépe �e�eno  záv�re�né slovo 

p�edkladatele a prosím, nyní já bych p�e�etla návrh usnesení. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Já bych cht�l požádat pro mén� chápavé, 

abyste to ješt� jednou p�e�etla, aby se skute�n� v�d�lo, o �em toto zastupitelstvo 

hlasuje tak, aby nikdo nemohl  zpochyb�ovat, že se potom   schvalovalo n�co  

jiného.  

Pardon, návrhová komise -  je n�jaký protinávrh? Hned vám dám  na 

technickou slovo, pane  inženýre. Je n�jaký protinávrh? Není. Prosím.  

 

Ing. Jelínek :   M�l jsem p�ipomínku. 
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Paní starostka:    Pardon, já jsem na vás zapomn�la, mám vás na druhé 

stran�. Moc se omlouvám. Položka - �innost místní správy - souvisí to s tím, že   

se zvyšují platy, vláda o tom rozhoduje, �ili zvyšují se jednak platy ve státní 

správ�, jednak se neustále zvyšují ceny všech medií, energie, to znamená teplo,   

elekt�ina, voda, pohonné hmoty, cena práce. To jsou komodity, jejichž cena 

trvale vzr�stá. Moc se omlouvám, že jsem na vás zapomn�la.  

 

JUDr. Miroslav Krištof:  Já ješt� jednou d�kuji,  návrhová komise 

prohlásila, že není žádný protinávrh, takže prosím p�edkladatelku, aby p�edložila 

návrh usnesení.  

 

Paní starostka:  Jako první  bych prosila hlasovat o návrhu  usnesení, že 

ZM� Praha �akovice  schvaluje navýšení položky správní poplatky v p�íjmové 

�ásti návrhu rozpo�tu o 810.000 K� na celkovou  navrhovanou výši 900.000 K�.  

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Kdo je pro toto usnesení? (Hlasuje se.) 19 pro.  

D�kuji. Formáln� se zeptám – je n�kdo proti? Není. Zdržel se n�kdo? Také 

nikdo. Prosím.   

 

Paní starostka:  Nyní prosím, zda bychom mohli hlasovat   o návrhu 

�íslo 1, ale už upraveném, to znamená, že ZM�  schvaluje rozpo�et  v hlavní 

�innosti takto:  objem p�íjm� ve výši  41 663 600 K�,  objem výdaj� ve výši  

50 024 600 a schodek ve výši 8 361 000 je kryt z FRR – ú�elové dary na  

po�ízení nové mate�ské školy. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:    D�kuji. Prosím, kdo je pro toto usnesení? 

(Hlasuje se.)  17 pro. 

Kdo je proti? Dva jsou proti. 

Zdržel se n�kdo hlasování? Nikdo. 



 23 

 

Prosím, pokra�ujte. 

 

Paní starostka:  Dále navrhuji usnesení: ZM� schvaluje  rozpo�et 

vedlejší hospodá�ské �innosti takto: objem p�íjm�  27 802 000, objem výdaj�  

27 802 000 K�. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:   D�kuji. Kdo je pro toto usnesení? (Hlasuje se.)  

D�kuji, 17 pro. 

Kdo je proti tomuto usnesení? Dva  jsou proti. 

Zdržel se n�kdo?  Ne, nikdo. D�kuji. 

 

Paní starostka:  Dalším  je návrh usnesení: Zastupitelstvo zmoc�uje radu  

M� Praha �akovice, aby v p�ípad�  ú�elových dotací z rozpo�tu hlavního m�sta 

Prahy    provedla p�íslušné rozpo�tové opat�ení. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:   D�kuji. Kdo je pro toto usnesení? (Hlasuje se.) 

17  je pro. 

Kdo je proti? Dva jsou proti.  

Zdržel se n�kdo? Nikdo. D�kuji. 

 

Paní starostka:  Dále zastupitelstvo schvaluje poskytnutí  neinvesti�ního  

p�ísp�vku ve výši 50.000 K� farnosti p�i kostele sv. Remigia v Praze – 

�akovicích na restaurátorskou opravu sochy p�ed kostelem sv. Remigia 

v �akovicích. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:   D�kuji. Kdo je pro toto usnesení?  (Hlasuje 

se.) 19 pro.  
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Formáln� se zeptám, je n�kdo proti?  Není. Zdržel se n�kdo? Také ne. 

Prosím, pokra�ujte.  

 

Paní starostka:  Dále  ZM� schvaluje poskytnutí  investi�ního p�ísp�vku  

ve výši 50.000 K�  	ímskokatolické farnosti Praha T�eboradice na elektronické  

ozvu�ení  zvonu  Nanebevzetí Panny Marie v T�eboradicích. 

 

JUDr. Miroslav  Krištof:  D�kuji, kdo je pro? (Hlasuje se.)  19 je pro. 

Proti -  není nikdo. Zdržel se n�kdo hlasování? Nezdržel. D�kuji, m�žeme 

pokra�ovat. 

 

Paní starostka:  Dále ZM� schvaluje poskytnutí  neinvesti�ní dotace ve 

výši 90.000 K�  na údržbu, nákup ochranných a  technických prost�edk� a 

celoro�ní provoz  Sboru dobrovolných hasi��, dále na opravu garážového stání 

techniky.   Prosím za to: provoz Sboru dobrovolných hasi�� ješt� doplnit 

Miškovice. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:   D�kuji. Kdo je pro tento  návrh? (Hlasuje se.) 

19 je pro.  Zdržel se n�kdo?  Nezdržel. Byl n�kdo proti? Nebyl.   

Takže to jsme m�li poslední usnesení k rozpo�tu a  konstatuji, že  všechna 

usnesení, týkající se bodu Rozpo�et M� Praha  �akovice na rok 2008 byla 

schválena.   

Prosím, p�ejdeme k dalšímu bodu, a to je  

 

5 

Projekt modernizace  mate�ské školy �akovice II 

 

Prosím  p�edkladatelku paní Samkovou.  
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Paní starostka:   Takže, jak �íkal pan místostarosta, dalším bodem je  

Projekt modernizace Mate�ské školy �akovice II, pracovišt� Tuhá�ská.    

Stru�n� �e�eno, jedná se o  to, že jako m�stská �ást bychom se mohli, pokud 

zastupitelstvo       tento návrh schválí,  ucházet o poskytnutí dotace z tak 

zvaných norských fond�.  Norsko není �lenem EU, to znamená, že to nejsou 

fondy z EU. Norsko jako p�idružený �len, ovšem v souladu s EU vypisuje své 

vlastní grantové projekty a jedním z nich jsou  projekty modernizace ve školství. 

Jedná se   p�edevším o modernizaci výukových    prostor tak,  aby d�ti, které 

docházejí do tohoto za�ízení, m�ly moderní, funk�ní  všestrann� vyhovující 

za�ízení, které bude p�ispívat k dalšímu rozvoji.   

Jak se píše v d�vodové zpráv�, tak  už v roce 2005 byly zahájeny práce na 

projektové p�íprav�  rekonstrukce a  p�ístavby Mate�ské školy v Miškovicích. 

Územní rozhodnutí nabylo právní moci 20. dubna 2006, potom ovšem z d�vodu 

zm�ny projektanta, protože  pan projektant již nemohl dále vykonávat tuto  

práci, byla n�kolikam�sí�ní prodleva. Poté, co se nám poda�ilo získat nového 

projektanta, který p�evzal další práce, byla zahájena op�t projektová p�íprava a 

ta byla dokon�ena v �íjnu 2007. V sou�asné dob� probíhá stavební �ízení, kde se 

k jednotlivým složkám projektu vyjad�ují orgány p�íslušné, to znamená  jak 

orgány státní správy,  tak i rada m�stské �ásti, tak  i jednotliví dodavatelé. 

Náklady na tuto akci jsou odhadovány ve výši zhruba 20 milion� korun, ovšem 

se stoupajícími cenami stavebních prací je možné, že se  dostaneme n�kam výše, 

na takových 22. I s touto rezervou je v tuto chvíli po�ítáno.    

V dob�, kdy jsme peníze na tuto akci za�ali shán�t, to znamená v dob�, 

kdy jsme  m�li územní rozhodnutí,  v�d�li jsme, že z vlastních zdroj� nejsme 

schopni tuto investici pokrýt, se objevila firma  Optimus Consult & Invest, 

akciová spole�nost,  která má zkušenosti s poradenstvím v oblasti jak 

evropských  fond�, tak t�chto norských fond�. Po prov��ení této spole�nosti a 

podaných  referencích    jsme uzav�eli první smlouvu, a to na vypracování tak 

zvané podrobné analýzy. Tuto podrobnou analýzu   jste m�li všichni ve svých 
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materiálech. Je tam podrobn� popsán celý projekt, je tam ten projekt takzvan� 

cvi�n� obodován a z této  podrobné analýzy vyplývá,  že tento projekt má 

velkou nad�ji získat dotaci z tak zvaných norských fond�,  kdy ze 100 možných 

bod� získal  tento projekt 71  - te� to nem�žu najít -  strana 15, d�kuji -  získal  

71,3 bod� s tím, že po n�kterých doporu�ených  úpravách projektu m�že získat 

až 74 body, což je velmi p�kný bodový  zisk.    

V tuto chvíli o�ekává spole�nost Optimus Consult & Invest, akciová 

spole�nost  jako jeden z posledních doklad�, který bychom jim  m�li dodat, 

souhlas zastupitelstva s podáním žádosti, to znamená p�ihlášení se k této akci, 

souhlas s tím, že bude dofinancováno to, co nepokryje dotace z norských fond�, 

ta  v odhadované výši  zhruba 2,5 milionu -  3 miliony by m�la být pokryta 

z t�ch oblíbených ú�elových   dar� na rekonstrukci a   investice v mate�ském 

školství, a to o investora bytové výstavby v Miškovicích,  kde máme 

sesmluvn�nou �ástku 2,5 milionu. Podle splátkového kalendá�e zna�ná �ást už 

byla  poskytnuta a dále zde jednáme znovu i s investory z   jiných �ástí �akovic,  

kte�í nám na tuto akci jsou schopni p�isp�t. V p�ípad�, že se poda�í prodat 

n�jaký majetek, jehož seznam byl  schválen zastupitelstvem, i tyto výnosy 

budou použity na p�ípadné pokrytí pot�ebné �ásti investice na  tak zvané 

pr�b�žné   financování tohoto projektu, protože pro ty, kte�í z vás to nev�dí, tak  

systém t�chto fond� je takový, že celou tu investici musí žadatel i po podepsání 

zaplatit tak zvan� ze  svého, to znamená bu� si musí sehnat komer�ní úv�r, 

p�ípadn� musí n�kde – v našem  p�ípad�, když jsme m�stská �ást hlavního m�sta 

Prahy,  požádat a snad i získat z rozpo�tu hlavního  m�sta Prahy ú�elovou 

bezúro�nou p�j�ku na tak zvané  pr�b�žné financování této akce, následn� po 

skon�ení, po kolaudaci je zpracováno záv�re�né hodnocení akce. Pokud toto 

záv�re�né hodnocení prob�hne  v po�ádku a je shledáno vyhovující, jsou peníze  

ve výši p�id�lené dotace zaslány žadateli, v tomto p�ípad� by to bylo  na ú�et 

m�stské �ásti. M�stská �ást   peníze,  které takto získá, op�t pošle   na magistrát 

a vrátí tím pádem tak zvanou ú�elovou  p�j�ku.  Takto to b�žn� chodí  v p�ípad� 
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evropských fond�, po konzultaci se paní Markétou Hýblovou, která je  

nám�stkyní pro evropské a tím pádem i norské fondy, mi  bylo p�islíbeno, že 

pravd�podobn� i v tomto p�ípad� by ta ú�elová  bezúro�ná p�j�ka byla m�stské 

�ásti   p�islíbena,  proto je tu dnes usnesení -  podání žádosti o bezúro�nou 

p�j�ku na pokrytí pr�b�žného financování  tohoto projektu.  

Usnesení tak, jak jsou zde navržena, budeme pravd�podobn� �íst  potom, 

až budeme o nich hlasovat. (Vyzván�ní mobilního telefonu.) Já bych v tuto 

chvíli asi ukon�ila sv�j p�edklad a  v rámci možností jsem p�ipravena  na vaše 

otázky odpov�d�t.  

 

JUDr. Miroslav Krištof:   D�kuji paní p�edkladatelce, p�edpokládám, že 

všichni zastupitelé už mají vypnuté své mobilní telefony, takže už nás nic 

nebude rušit. Otevírám diskusi. Kdo se hlásí do diskuse?  Prosím, pan ing. 

Stránský, máte slovo. 

 

Ing. Stránský :   Já tuto investici jist� budu podporovat všema deseti, 

jenom   bych prosil, aby v zápisu bylo zapsáno, že paní Samková p�edpokládá, 

že by možná mohl být zvýšen ten rozpo�et   té stavby,    ale že by nem�l být 

vyšší než 22 milion�. Protože se obávám, že  to t�ch 22 milion� p�eleze, jelikož 

znám, jakým zp�sobem se tyhlety investice odhadují, takže prosím tam  zapsat 

t�ch 22 milion�. D�kuji.   

 

JUDr. Miroslav Krištof:   D�kuji panu ing. Stránskému. Pan inženýr 

Jelínek, prosím.    

 

 Ing. Jelínek:   Já bych se cht�l zeptat a možná by  zajímalo i ostatní  

kolegy a p�ítomné, kolik stála zpráva  Optimus Consult Invest,  tedy ta podrobná 

analýza a kolik   se p�edpokládá, že bude stát celá spolupráce s touto firmou. 

Jinak nic proti,  je to zajímavé,  d�kuji.  
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JUDr. Miroslav Krištof:   Já vám d�kuji  za p�ísp�vek. Hlásí se ješt� 

n�kdo další do diskuse?   Ptám se ješt� jednou, má n�kdo ješt� pot�ebu vystoupit 

v diskusi k tomuto bodu? Nemá. Takže uzavírám diskusi a prosím paní 

p�edkladatelku, aby odpov�d�la  na  dotazy  a znovu nám pak p�edložila návrh 

usnesení. 

 

Paní starostka:   Nejd�íve  k panu ing. Stránskému. Máte pravdu,    t�ch 

20 milion� vycházelo z dokumentace pro územní rozhodnutí. V tuto chvíli je 

zpracováván podrobný položkový rozpo�et od projektanta, který bude vycházet   

z pr�m�rných sou�asných cen stavebních  prací, bude sou�ástí té žádosti o 

dotaci a až ho budeme mít k dispozici, samoz�ejm� se na n�j m�žete p�ijít 

podívat. M�j  odhad je, že to skute�n� t�ch 22 milion�  bez dan� pravd�podobn� 

bude.  

Nyní k panu ing. Jelínkovi.  Podobná analýza stála 18.000 bez dan� a 

odm�na spole�nosti Optimus Consult &  Invest je – mám zde smlouvu, takže 

hned vám to tu najdu -  takže odm�na  34.000  p�i podpisu smlouvy, 35.000 do 

sedmi dn� po podání žádosti, 150.000 po p�iznání podpory, �ili dohromady 69 a 

150 – n�jakých 219 000.  

 

JUDr. Miroslav Krištof:   D�kuji paní starostce,  jen bych doplnil, že ta 

t�etí složka je samoz�ejm� v p�ípad�, že dostaneme tu podporu. Tak aby to 

všichni pochopili.    

 

Paní starostka:   Já jsem �ekla po obdržení.  

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Takže prosím o p�edložení návrhu usnesení, 

pokud návrhová komise neobdržela žádné návrhy. D�kuji.  
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Paní starostka:   Návrhy usnesení jsou následující:  1. Zastupitelstvo M�  

schvaluje k realizaci projekt Modernizace mate�ské školy �akovice  II, 

pracovišt� Tuhá�ská. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:    D�kuji. Prosím, kdo je pro?  (Hlasuje se.) 19 

bylo pro.  Jenom formáln� se zeptám, byl n�kdo proti? Nebyl. Zdržel se n�kdo? 

Nezdržel.  D�kuji.  Prosím, pokra�ujte. 

 

Paní starostka:   Usnesení �íslo 2: Zastupitelstvo schvaluje závazek M� 

Praha �akovice k zajišt�ní financování  projektu po celou dobu jeho realizace a 

k zajišt�ní  pr�b�žného financování projektu. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Slyšeli jste návrh usnesení.  Kdo je pro, 

prosím? (Hlasuje se.)  Pro je 19. Zdržel  se n�kdo? Nezdržel. Je n�kdo proti? 

Není. Prosím.  

 

 

Paní starostka: T�etí usnesení : Zastupitelstvo M�  schvaluje podání 

žádosti  o bezúro�nou p�j�ku  z rozpo�tu hl. m.  Prahy na zajišt�ní pr�b�žného 

financování projektu Modernizace  mate�ské školy �akovice II, pracovišt� 

Tuhá�ská. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Kdo je pro toto usnesení? (Hlasuje se.)  

D�kuji, 19  je pro. Zdržel se  n�kdo? Nezdržel. Je n�kdo proti? Není. Usnesení 

bylo schváleno. 

 

Paní starostka:  �tvrté usnesení  je: Zastupitelstvo M� schvaluje 

uvoln�ní  finan�ních prost�edk� na profinancování  projektu v souladu 

s projektovou žádostí  a dohodou o ud�lení grantu. 
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JUDr. Miroslav Krištof:    Slyšeli jste další  návrh. Kdo je pro, prosím, 

zvedn�te ruku.  (Hlasuje se.)  Konstatuji, že je 19 pro.   Formáln� – zdržel se 

n�kdo? Nezdržel.  Je n�kdo proti? Není. Usnesení bylo schváleno.   

 

Paní starostka:   A poslední, 5. usnesení je: ZM�  ukládá    starostce 

podepsat  prohlášení o spolufinancování projektu Modernizace  mate�ské školy 

�akovice II, pracovišt� Tuhá�ská.  

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Kdo je pro tento návrh usnesení? (Hlasuje se.) 

19 je pro.  Zdržel se n�kdo?  Nezdržel. Je n�kdo proti? Není.   

Vy�erpali jsme nápl� tohoto bodu a než p�edám �ízení sch�ze paní 

starostce, tak prosím p�edkladatele dalšího bodu pana Horá�ka, aby p�edložil 

materiál. 

 

6 

Návrh na uzav�ení smlouvy o v�cném b�emeni s PRE distribuce, a. s. 

 

Pan  Horá�ek:   Dobrý ve�er,  dámy a pánové.  Šestým bodem  je Návrh 

smlouvy o z�ízení v�cného b�emene s PRE distribuce, a. s. pro pozemky 

parcelní �íslo  13/69, 310/12, 310/14, 338/1, 367/1 v  k. ú. Miškovice.  

Jedná se o pozemky na m�stské �ásti �akovice -  Miškovice, Na Ka�ence, 

kde se jedná o novou výstavbu obytných dom� a je pot�eba tam umístit nový 

kabel jednokilovoltový vysokého nap�tí pro rozší�ení na nízké nap�tí v délce 35 

metr�.  Tento návrh p�edcházela smlouva o smlouv� budoucí, kterou schválilo 

zastupitelstvo na 3. zasedání 14. 3.  2007.  

Já si dovolím   p�e�íst návrh usnesení: ZM�  schvaluje  uzav�ení smlouvy 

o z�ízení v�cného b�emene s PRE distribuce a. s.,   se sídlem Praha 5, Svornosti 

3199/19 a,  spo�ívající v právu oprávn�ného a jeho p�ípadných právních 
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nástupc� umístit, provozovat a užívat kabelové vedení l kV v rozsahu 62 metr�, 

které je umíst�no na pozemcích parcelní �ísla 13/69, 310/12, 310/14, 338/1, 

367/1 v obci Praha, kat. území Miškovice a dále právo volného p�ístupu 

spo�ívající v právu p�ístupu a vjezdu oprávn�ného za ú�elem zajišt�ní provozu, 

oprav a údržby tohoto kabelového vedení. V�cné b�emeno se z�izuje za cenu 

10.000 K� + 19% DPH, splatnou do 30 dn� ode dne doru�ení smlouvy o z�ízení 

v�cného b�emene s vyzna�ením vkladu práv do katastru nemovitostí.  

 

Paní starostka:  D�kuji. Otevírám  diskusi k tomuto bodu. Nikdo se 

nehlásí, diskusi uzavírám a dám hlasovat o návrhu usnesení tak, jak byl  

p�edložen. 

Kdo je pro? (Hlasuje se.)  19 pro.  

Formáln� – byl n�kdo proti? Zdržel se? Není tomu tak.  

Návrh usnesení byl schválen. 

 

Bod �íslo 

7 

Volba p�edsedy kontrolního výboru 

 

Pan ing. Otradovský, zastupitel, který se vzdal  z d�vodu zm�ny  trvalého 

bydlišt� mandátu, na jehož místo nastoupila nová �lenka zastupitelstva paní 

Malá,  byl zárove� p�edsedou  kontrolního výboru. V tuto  chvíli stojí p�ed  

námi úkol zvolit nového p�edsedu kontrolního výboru. Já nebudu d�lat žádné 

drahoty a �eknu,  že po konzultaci s panem zastupitelem Jiroutem navrhuji, 

abychom  zastupitele pana    ing. Jirouta  zvolili p�edsedou kontrolního výboru 

zastupitelstva M� Praha �akovice. 

To je m�j návrh. Má n�kdo další návrh? PanVintiška. Prosím, všichni 

musíme k mikrofonu. 
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Pan Vintiška st.:  Vážení zastupitelé,  vážení radní, já bych cht�l doplnit 

návrh o pana ing. Stránského. 

 

Paní starostka:  Vy navrhujete pana ing. Stránského. �ili máme zde dva 

kandidáty na funkci p�edsedy kontrolního výboru. Je zde další návrh? Není tomu 

tak.  

Formáln� se zeptám, pane Jiroute, souhlasíte se svou kandidaturou?  Ano. 

Pane Stránský, souhlasíte se svou kandidaturou?    Ano. Dob�e, budeme tedy 

hlasovat v opa�ném  po�adí tak, jak byly návrhy podány, vezmeme to jako návrh 

a protinávrh.  

Budeme tedy hlasovat o tom, kdo je pro, aby pan ing. Stránský byl 

p�edsedou kontrolního výboru zastupitelstva M� Praha �akovice.  

Kdo je prosím pro? (Hlasuje se.) Dva. 

Kdo je proti? Deset  proti.  

Kdo se zdržel?  Sedm se zdrželo.  

 

Pan ing. Stránský  nebyl zvolen p�edsedou kontrolního výboru. 

 

Nyní budeme hlasovat o tom, kdo je pro, aby pan ing. Jirout byl 

p�edsedou kontrolního výboru zastupitelstva M� Praha �akovice.  

Prosím, kdo je pro?  (Hlasuje se.) 17 pro.  

Kdo byl  proti? Nikdo. 

Kdo se zdržel? (P�ipomínky.) Pan Vintiška se zdržuje. Dva se zdrželi. 

 

�ili pan ing. Jirout byl zvolen p�edsedou kontrolního výboru 

zastupitelstva M� Praha �akovice.  
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Následuje bod  

8 

Dotazy,  p�ipomínky a podn�ty �len�  ZM� 

 

První se hlásí pan místostarosta pan dr. Krištof. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:  Dámy a pánové,  zastupitelé. Já jsem vám p�ed 

jednáním  tohoto zastupitelstva rozdal text �lánku, který je podepsán naším 

kolegou panem ing. Stránským, který jsem našel na webové stránce jednoho 

z ob�anských sdružení, tady v míst�. A když si ho p�e�tete – alespo� já, když 

jsem si ho p�e�etl -   tak jsem se s hr�zou dozv�d�l, že pan ing. Stránský má 

velice negativní názor na nás ostatní zastupitele, dokonce že n�které tam uráží a 

p�ímo dehonestuje. Že se naváží do mne,  o tom nechci hovo�it, já  z titulu své 

funkce s tím musím po�ítat a  jsem na to zvyklý, ale domnívám se, že vás ostatní 

zastupitele  by nem�l tímto zp�sobem urážet. Je vaší v�cí, jak na to budete 

reagovat. Nechci vám nic radit, ale domnívám se, že ta tvrzení, která tam jsou a 

to popisování jednání zastupitelstva  o plných mísách nebo švédských stolech, 

p�ipravených v p�edsálí, abychom se všichni zadarmo najedli,  si myslím je 

pon�kud p�ehnané.  To pohošt�ní, které tam je,   to se normáln� kupuje, to si 

m�že každý koupit, zaplatit si, protože ten subjekt, který tady to pohošt�ní 

poskytuje, to d�lá   jako podnikatelskou �innost.   

Ješt� bych rád dodal, jestli jste si všimli, že  ten �lánek  je uvozen jakousi 

latinskou   sentencí. Nebudu ho p�ekládat, možná n�kte�í z vás si to p�eloží, ale 

týká se ob�ana, hnojišt� a bot, ve zkratce �e�eno. A protože pan ing. Stránský, 

tady  používá latinskou citaci, z�ejm�   jaksi se mu tato forma líbí, i já mu 

odpovím latinskou citací: Vincula da lingue, vel tibi vincula dabit.  

 

Paní starostka:   Hlásí se n�kdo další do diskuse. První pan Jelínek, 

potom pan Mangl. 



 34 

 

Ing. Jelínek:   Já se velice omlouvám,  já jsem si pe�liv� studoval  

materiály, které jsme dostali, ale p�ece jen mi tam jedna v�c mali�ko unikla. Já 

bych se ješt� vrátil k mate�ské školce Tuhá�ská. My jsme pov��ili paní starostku 

podepsáním prohlášení o   spolufinancování a  v tomto se  objevuje v�ta:  

žadatel, tedy  M� Praha  �akovice,  také zaru�uje  financování neoprávn�ných 

náklad�.  Bylo by možné mi to vysv�tlit? D�kuji.  

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Poprosím paní starostku, a� p�ejde k 

�e�nickému pultíku, i pro ni platí jednací �ád.  

 

Paní starostka:  Omlouvám se,  já te� trošku p�edb�hnu pana kolegu 

Mangla,  kdyby  byl tak hodný a odpustil mi to. Neoprávn�né náklady je takový  

terminus technikus, který je velmi  zvláštní a �lov�ka jaksi  vybudí, že  tam 

n�jaké neoprávn�né náklady jsou – tak zvané uznatelné a neuznatelné     

náklady,  oprávn�né, neoprávn�né. Je to terminologie, kdy  t�eba neoprávn�ným 

nákladem je nákup nového auta na to, abychom se jezdili do Miškovic dívat na 

to, jak  ta stavba pokra�uje. To není oprávn�ný náklad.  To my nechceme d�lat. 

�ili když se podíváte do podrobné analýzy, takže tam máte kritéria oprávn�nosti 

projektu, tam máte seznam oprávn�ných náklad� a neoprávn�ných náklad�. 

Oprávn�né náklady – je to strana 9 – investi�ní náklady, neinvesti�ní náklady a 

neoprávn�né náklady. �ili tak zvané neoprávn�né náklady jsou t�eba náklady na 

p�ípravu dokumentace, p�ipravit program -  to si musíme zaplatit ze svého,  

bytová  výstavba – žádné byty te� nechceme, stabiliza�ní  náklady na 

zam�stnance,  to znamená,  kdybychom si k tomu cht�li po�ídit nového �lov�ka, 

to nehodláme, režijní náklady žadatele nesouvisející s projektem – to také  

nehodláme, nákup osobních automobil� – pokud není schválen, není sou�ástí 

grantu,  kancelá�ské vybavení,  DPH, pokud chceme  uplatnit jeho ode�et, my 

nem�žeme uplatnit, �ili naším oprávn�ným nákladem bude i DPH, dan�, 
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náklady na opravu a poplatky na charakter sankce, to znamená kdybychom 

dostali pokutu -  mne nenapadá  za  co,  že jsme tam t�eba zne�istili vozovku,  

nebo n�co podobného, �ili tyto sankce nem�žeme uplatnit, jsou to tak zvané 

neoprávn�né náklady. Náklady na soudní spory, kdybychom se  t�eba soudili – 

nechci to p�ivolávat – se zhotovitelem do budoucna,   manka a škody, totéž, 

náklady související s odm�nami, kdybychom si  cht�li vyplatit n�jaké prémie za 

to, že to bude úsp�šné,    musíme si je vyplatit ze svého, pokud bychom n�co 

takového plánovali, rozhodn� to nehodláme  d�lat.  Správní poplatky - správní 

poplatky    v souvislosti se stavebním povolením a podobné v�ci,  leasing  

softwaru,  také nic takového nechystáme,  marže  akontace u leasingu, nic 

takového. �ili to je zhruba soupis neoprávn�ných náklad�.    Nic takového 

nehodláme, nicmén� ta formulace tam z tohoto d�vodu je. Sta�í?   

 

JUDr. Miroslav Krištof:  Pane inženýre, poj�te k mikrofonu, a� paní 

stenografka m�že �ádn� zaznamenávat to, co tady je �e�eno.  

 

Ing. Jelínek :  Jestli jsem to dob�e pochopil, m�lo by tam být  tedy 

napsáno: žadatel také zaru�uje  financování oprávn�ných neoprávn�ných 

náklad�?  

 

JUDr. Miroslav Krištof:  Paní starostka odpoví. 

 

Paní starostka:   Na financování oprávn�ných náklad� nežádáme dotace.  

My se zavazujeme na profinancování pr�b�žné, pane inženýre.  My jsme se 

svým usnesením zavázali, že zajistíme pr�b�žné financování  akce, pokud tu 

dotaci  dostaneme, samoz�ejm�. To jsou ty oprávn�né náklady,    to je 

p�edfinancování.   Ale sou�ástí grantu nebude ten leasing na to auto, když to 

�eknu jaksi p�íkladn�.  (P�ipomínka ing. Jelínka z místa.) Pak si to vysv�tlíme, 

co máte na mysli. 
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JUDr. Miroslav Krištof:   Dob�e,  já myslím, že to ukon�íme. Dalším 

diskutujícím, p�ihlášeným do diskuse byl pan Mangl. Prosím.    

 

Pan Mangl:   Dámy a pánové,  Slyšíme se? (úprava mikrofonu). N�co 

s tím ud�lejte, prosím vás. Slyšíte m� všichni? Dámy a pánové. Já chci �íci, že 

m� pan doktor p�edb�hl. Já nemám vysokou školu, je mi to líto, stydím se za to, 

ale asi jsem nebyl p�íkladný bolševik, abych studoval. Pane Stránský, m�žete mi 

to  p�eložit, co to znamená.  

 

Ing. Stránský:   Myslím, že to mohu p�eložit. (Hovo�í z místa, není 

možno  od stolku stenografky zaznamenat. )  

 

Pan Mangl:  Aha. D�kuji.    Myslíte si o mn�, že jsem kolaborant.   

(Domluva mezi ob�ma  ú�astníky.) S bolševikem.   (Pan Stránský z místa: S 

bolševikem asi ne.) Abychom si rozum�li,  tak s komunistou?  (Reakce pana 

Stránského z místa.)  

 

Tak pro� to píšete, to je sn�ška lží. (Delší emotivní  reakce pana  

Stránského z místa.)   

 

Když  si za tím stojíte, tak je to v po�ádku, já si budu stát   te� za tím, co 

�eknu.  Nevím, kde jste vystudoval vy, ale já mám docela  slušnou složku na 

státní bezpe�nosti, ale ne jako kolaborant, abychom si rozum�li. Já to beru 

osobn� toto a musím �íct, jestli  nechcete dopadnout, jako pan doktor Rath,  

abyste si dal p�íšt� pozor a možná se zkuste p�ejmenovat jako inženýr Hulvát. 

To je všechno, co jsem cht�l �íct. D�kuji. 
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Paní starostka:  Další do diskuse  -  pardon, k tomuto bodu se hlásí pan 

Stránský, já bych prosila, kdybychom zachovávali  jednací �ád. Prosím, pane 

Stránský, je to bod Dotazy, p�ipomínky a podn�ty �len� zastupitelstva. Prosím. 

 

Ing. Stránský:   Jen se zeptám p�edsedy bezpe�nostní komise, co ud�lala 

proto, aby na h�išti v Jizerské ulici nebyly vajgly, aby tam nebyly cigarety, aby 

tam  nebyly flašky od chlastu. Co ud�lala pro to, aby bylo napln�no  usnesení,  

te�  možná se nebudu vyjad�ovat p�esn�, omlouvám se za to,   zastupitelstva hl. 

m.   Prahy o tom, že nesm�jí být používány d�lobuchy a podobn�   po  celých 

365 dní v roce. B�žte se podívat na to, jak vypadala Praha a �akovice l. ledna a 

už 29. ledna, co pro to d�lala. To je jeden dotaz. Druhý dotaz je ta Jizerská. T�etí 

dotaz je to, že b�žte n�kdy ve�er a budete se cítit ne zcela bezpe�n�. Takže já 

mám tyto dotazy na tu bezpe�nostní  komisi.  Jenom tyhle v�ci.  

 

Paní starostka:  Pan Mangl bude reagovat. 

 

Pan Mangl:   Dámy a pánové, já jsem  rád,  že tady pan inženýr Stránský 

jako první ob�an v �akovicích reagoval na to, že  tady  existuje bezpe�nostní 

komise. My jsme do  dnešního dne nedostali jediný podn�t od ob�an�, mimo 

radnice, se kterou  jednáme. Od vás, pane Stránský,  jsem také nic nedostali. 

(Výk�iky pana Stránského z místa:  Paní starostce jsem to dával.) Pane Stránský,  

je tady bezpe�nostní komise a vy to máte p�edat nám.  (Stálé výk�iky pana 

Stránského.) Máte to dát písemn�,  máte e-mail, máte telefon cokoliv.  Takové 

v�ci se �eší operativn�. 

Jinak co se tý�e Silvestra -   má n�kdo pocit, že  byl n��ím ohrožený? Je 

to Silvestr, prosím vás. (Neustálé  výk�iky pana Stránského.)  

M�žete, prosím vás, toho doty�ného �lov�ka  tady n�jak dát dohromady? 

(Z pléna: Být doty�ným ob�anem, tak bych se styd�l.)  
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D�kuji za plénum.  Prosím vás, vy  jste tady nikdo neházel  d�lobuchy 

nebo nest�íleli rakety,  pro boha živého?   (Výk�iky pana Stránského - Já ne.)   

Ale pane Stránský, kdybychom  se m�li chovat   jako vy, tak to snad ani 

necht�jme. Nezlobte se na mne. Víte co, vy jste t�žký potížista, já vám to musím 

�íct. My jsme tady - nebo já osobn� jsem rád,  když n�kdo s n��ím p�ijde a 

konstruktivn� se o tom m�žeme pobavit.  Vy se tady akorát zviditel�ujete. Jestli 

vám to nikdo ne�ekl, tak vám to �íkám já.  Pouze se zviditel�ujete. Zkuste si 

 vzít ten blábol a p�e�t�te si, co jste napsal. Chodil jste na �eštinu v�bec? M�l 

jste  na základní škole �eštinu? (Výk�iky pana Stránského.) Na vysoké ne, 

bohužel.  No, mn� se radši vyhn�te, pane Stránský.   

Jinak co se tý�e Jizerské, máme  tady   republikovou policii, republiková 

policie nebude nikoho stíhat za to, že  n�kdo kou�í. Jestliže je n�kdo �un� a st�ílí 

to kdekoli jinde, bohužel. Nem�žeme tam toho policistu postavit. Také bych byl 

rád, kdybyste si uv�domil, že je jistý rozdíl mezi m�stskou policií a státní 

policií. P�íslušník m�stské policie je strážník. Máme tady dva strážníky a ti 

chlapi se opravdu snaží d�lat, co mohou. Ale rádi vás uvítáme mezi sebou, 

p�ij�te k nám, pane Stránský, na komisi. Každou druhou st�edu v m�síci  od 18 

do 19 hodin.  Ješt� jsem vás tam nevid�l.  P�ij�te, rádi vás uvidíme. To je 

všechno.   (Výk�iky pana Stránského z místa.)  Každá druhá st�eda v m�síci. 

 

Paní starostka: Na dopln�ní  pana p�edsedy bezpe�nostního výboru -

vyhláška, která zakazuje používání  pyrotechnických  prost�edk� po celý rok 

s výjimkou 31. 12. a 1.1. – je to tam napsané, každý si to m�že p�e�íst. Nyní je 

p�ihlášen pan radní Kubí�ek. 

 

Pan Kubí�ek:  Dobrý ve�er, dámy a pánové, vážení kolegové. Já bych 

cht�l reagovat – �eknu to mírn� -  na pana ing. Stránského.    Jak jist� víte, d�lám 

správce na ve�ejném h�išti dva roky. Jsme tam obden, soboty, ned�le, svátky, 

všechny dny tam jsme s kolegou do ve�era. Vás jsem tam, pane Stránský,  za ty 
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dva roky  nevid�l ani jednou.  Nevím, kam chodíte, kde vidíte ty flašky a vajgly. 

Já jsem vás tam nevid�l ani jednou. A pokud vím, tak vy ani nemáte  bydlišt� 

tady, máte bydlišt� n�kde mimo �akovic.  Takže nevím, co jste tím cht�l �íci. 

Jestli vám n�kdo n�co �íkal, sám osobn� jste tam asi nebyl, protože kdybyste 

tam byl a vid�l tam ten po�ádek, jaký je,  jak se tam dodržuje, že se tam kou�í 

venku p�ed dve�mi, kde je umíst�n popelník. A flašky od chlastu jsem tam 

nevid�l za dva roky ani jednu, možná  n�jaká flaška od limonády, ta um�lá, to 

vždycky uklízíme. Ale od chlastu jsem tam flašku žádnou nevid�l. Tak nevím, 

kam chodíte, tam ur�it� jste nebyl, u nás na h�išti.  D�kuji. 

 

Paní starostka:   D�kuji, další se hlásí pan ing. Stránský.  Zkuste, prosím, 

požívat tento mikrofon, myslím, že  - mn� fungoval.   

 

Ing. Stránský:    Pane Kubí�ku, omlouvám se, jestli jsem �ekl jenom 

h�išt�, myslel jsem d�tské h�išt� v Jizerské ulici, kde jsem byl nap�íklad 

p�edev�írem – v N�vské  - to se omlouvám.   (To je N�vská.) To se omlouvám a 

tam jsem byl p�edev�írem a tam se když tak m�žete jít podívat a vajgl� tam 

najdeme plno. Stejn� tak mi vadí  na té mate�ské školce, když už jsme u t�ch 

d�tí, já si opravdu t�ch d�tí vážím a kdy   tam s Mariánou - s Metod�jem  

chodím a vidím tam, jak do mate�ské školky – vidím,  jak tam �ty�i dámy  stojí 

v hlou�ku, tu a  tam   n�která z nich i  kou�í cigaretu,  a to tvrdím, že kou�í a 

nevšímá si t�ch d�tí, tak  se nedivte,  že já tu svoji dceru  sem do školky 

mate�ské nedám, stejn�  vím, že by se do tohoto místa nedostala,  a že ji dávám 

do školky v Bohumilicích, kde máme chalupu.  

 

Paní starostka:  Já jsem ráda, že se vyjasnilo to h�išt�, vyjasnilo se, kde 

tedy p�ebývá celoro�n� rodina Stránských.    (Výk�iky pana Stránského z místa.)  

Já nic neslyším. Hlásí se n�kdo další do diskuse? Pan Vintiška starší. Prosím, 
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pane Vintiško, pardon, já jsem p�ehlédla paní  He�mánkovou. Takže pan 

Vintiška a potom paní He�mánková. Prosím.  

 

Pan Vintiška st.:  Vážené dámy, vážení  pánové,  na minulém 

zastupitelstvu jsme m�li na stole dopis od pana Miroslava Bašty a protože ten 

dopis tady z�stal, tak jsem se zeptal, jak se s tím dopisem naloží. Tenkrát mám 

takový dojem, že mi bylo slíbeno, že se mu na to odpoví a dneska ten dopis  je 

tu znovu, tak m� to trošku mrzí, že se nedodrželo, co se  tady �eklo.   Všechno.  

 

Paní starostka:   Jenom stru�n� -  bylo �e�eno, že se  na privatizaci 

pracuje a výsledkem toho je sch�zka 19., na kterou jste byli všichni zastupitelé  

pozváni.  Další se hlásí paní He�mánková.  Pane Stránský, vy jste vy�erpal dv� 

vystoupení, je mi líto. 

 

Paní He�mánková:  Dámy a pánové, a� v tuto chvíli to tak nevypadá, tak 

bych cht�la jenom p�ipomenout, že tady v �akovicích  se konají i velice p�kné 

akce a ur�it� taková bude, když Základní um�lecká škola tady z této budovy 

v dubnu bude oslavovat 35.  výro�í svého trvání.  Tak bych vás cht�la k nám 

moc pozvat. Budeme mít  dva slavnostní koncerty - 9. dubna a 30. dubna. Ten, 

kdo k nám chodí pravideln�, tak ví, že to umíme ud�lat. Takže jste všichni 

srde�n� zváni a ur�it� nebudete litovat. D�kuji.  

 

Paní starostka:  D�kuji paní He�mánkové.  Hlásí se ješt� n�kdo do 

diskuse, kdo nebyl dvakrát? Není tomu tak. Konstatuji, že   máme body 

dnešního  programu zasedání zastupitelstva vy�erpány.  

Kon�ím tedy program zasedání zastupitelstva a prosím všechny 

zastupitele, aby ješt�  setrvali, protože následuje  dle jednacího �ádu  bod ve�ejná 

vystoupení, do n�hož se p�ihlásila paní Daniela Zást�rová na téma  územní plán. 

Paní Zást�rová, prosím,  máte slovo.   
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D�kuji paní stenografce a d�kuji  právnímu zástupci m�stské �ásti za ú�ast 

na dnešním zasedání. 

 

 

(Konec 19.40 hod.) 

 

Zapsala komorní stenografka J. Podvalová 

 

 

 

 

 

 


